
Investointimäärärahan siirto 
  
KV 27.05.2024 § 47       
616/02.02.00/2023         
 

 
 

Päätös Merkittiin pöytäkirjaan, että Juhana Kelloniemi poistui paikaltaan klo 18.08. 
 
Päätösehdotus hyväksyttiin. 

 
 
KH 20.05.2024 § 166     
       
 

Aaponkadun investoinnin käynnistämisen mahdollistamiseksi 
investointimäärärahan lisäys on tärkeä saada valtuuston käsittelyyn 
27.5.2024 kokoukseen. 
 
Elinvoimalautakunta on käsitellyt 16.5.2024 § 64 
investointimäärärahamuutosta Kirkkokadun ja Aaponkadun investointien 
osalta ja esittää kaupunginhallitukselle ja edelleen -valtuustolle, että 
elinvoimalautakunnalle myönnetystä Kirkkokadun 
peruskorjausinvestointimäärärahasta siirretään Aaponkadun 
peruskorjaukseen 130 000 euroa. 
 

Valmistelija Talous- ja kehittämisjohtaja, vs. hallintojohtaja Tuula Kuvaja, 040 730 0236 
 
Esittelijä Vt. kaupunginjohtaja Säärelä Marjo Kemijärvi 

 
Päätösehdotus Kaupunginhallitus päättää ottaa asian kiireellisenä käsittelyyn ja esittää 

kaupunginvaltuustolle, että elinvoimalautakunnalle v. 2024 myönnetystä 
Kirkkokadun peruskorjausinvestointimäärärahasta siirretään Aaponkadun 
peruskorjaukseen 130 000 euroa. 
 

Päätös Päätösehdotus hyväksyttiin. 
 
 
EL 16.05.2024 § 64     
       
 

Kaupunginvaltuusto on kokouksessaan 18.12.2023 §144 varannut 
Aaponkadun peruskorjaukseen 60 000 euron määrärahan vuodelle 2024. 
Aaponkadun peruskorjaussuunnittelu on valmistunut keväällä 2024. 
Suunnittelun valmistumisen jälkeen kadun peruskorjauksesta on pidetty 
avoin tarjouskilpailu. Tarjouskilpailuun liittyen varattu 60 000 euron 
määräraha ei tule riittämään kadun peruskorjauksen toteuttamiseen.  
 
Kaupunginvaltuusto on samaisessa pykälässä varannut Kirkkokadun 
peruskorjaukseen 600 000 euroa vuodelle 2024. Suunnittelutyön edetessä 
on käynyt ilmi, että peruskorjausta ei voida aloittaa suunnitellussa 
laajuudessa ja aikataulussa vuoden 2024 kuluessa. Kirkkokadun 
investoinnista toteutuu vuonna 2024 enintään 470 000 euroa, joten 
määrärahasta jää käyttämättä 130 000 euroa ja se olisi 
tarkoituksenmukaista siirtää Aaponkadun investoinnin toteuttamiseen. 
Kirkkokadun investointimäärärahan käyttö vuonna 2024 tarkentuu 
suunnitelmien edetessä, joten mikäli määrärahan käyttö alittuu 
huomattavasti ennakoidusta, tuodaan asia tältä osin valtuuston 
hyväksyttäväksi syksyllä. 



 
Valmistelija Kunnallistekniikan päällikkö Eero Saarijärvi, puh. 0400 391 814 
 
Esittelijä Elinvoimajohtaja Karppinen Anne Kemijärvi 

 
Päätösehdotus Elinvoimalautakunta päättää esittää kaupunginhallitukselle ja edelleen -

valtuustolle, että elinvoimalautakunnalle myönnetystä Kirkkokadun 
peruskorjausinvestointimäärärahasta siirretään Aaponkadun 
peruskorjaukseen 130 000 euroa. 
 

Päätös Päätösehdotus hyväksyttiin. 
 
   
 
 


